
 
 
 
 
25 november 2019 
 
Betreft: beleid gladheidsbestrijding / strooibeleid  
 
 
Geacht College, 
 
De VVD heeft kennisgenomen van de brief van Medisch Centrum ’t Gasthuis / Zorgboog 
waarin zorgen geuit worden over het beleid m.b.t. gladheidsbestrijding in onze gemeente 
(zie bijlage). 
 
Wij hebben ook kennisgenomen van het gespreksverslag van 17 april 2019 – zaaknummer 
27290-2019 waarin gerefereerd wordt door de verantwoordelijke wethouder aan een 
gemeentelijk strooibeleid dat door de raad is vastgesteld (zie bijlage). 
 
Naar aanleiding van bovengenoemde informatie heeft de VVD de volgende vraag aan het 
college. 
  
Wij zouden graag het document ontvangen waarin het vastgestelde strooibeleid staat 
verwoord. 
 
Wat voor bedrag is voor het strooibeleid in de afgelopen 4 jaar gebudgetteerd en wat heeft 
de gemeente werkelijk in deze jaren hieraan uitgegeven? 
 
 Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet. 
 
 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 
 
 
 


